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Krásné druhé místo vyhráli členové 
rožnovského Klubu seniorů, kteří 
se zapojili do celostátního projektu 
Přeplavme svůj La Manche. Přesně 
120 členů KS v určeném období 
naplavalo přesně 391 km. Příští rok 
chtějí za podpory vedení města zaú-
točit na první místo!

Senioři přeplavali La Manche
KRÁTCE

V areálu rožnovského autoklubu 
(naproti supermarketu Albert vedle 
bývalé Tesly) bude druhý květnový 
pátek (12. 5.) od 8 do 17 hod. pro-
bíhat ukázka správného mytí aut, 
prezentace autokosmetiky a leště-
ní vozidel. Srdečně zvou zástupci 
rožnovského autoklubu.            (r)

Rožnov bude i nadále vítat nově na-
rozené děti mezi občany (s trvalým 
pobytem) města. Pokud se chcete 
vítání občánků zúčastnit, je nutné 
podat přihlášku. Podrobné info na 
tel. 571 661 160, nebo na e-mailu:     
jana.gadourkova@roznov.cz, případ-
ně stuskova.ks@roznov.cz.

Info k vítání občánků
Pořádání akcí, napomáhání rozvoje 
komunitního života, environmen-
tálnímu vzdělávání a podpoře tra-
dičních řemesel se hodlá věnovat 
nově vzniklý spolek Tylovjané. 
Založilo ho deset obyvatel této 
lokality 18. 4. Za předsedu zvolili 
Petra Slováka.

Tylovjané založili spolek Jak mít krásné, čisté auto

Program mimořádného zastupitelstva neschválen
Mimořádné páté jednání zastupitel-
stva města bylo svoláno na pondělí 
17.  dubna na základě požadavku 
opozice. Jediným bodem, který se 
měl projednávat, bylo kulturní cen-
trum. Při schvalování programu se 
však 10  zastupitelů zdrželo hlaso-
vání, a  jednání tak bylo po neschvá-
lení programu ukončeno. Na úterý 
25.  dubna bylo avizování řádné za-
sedání zastupitelstva, o jeho průbě-
hu vás budeme informovat v příštím 
vydání. O komentář k průběhu dub-
nového mimořádného zastupitelstva 
jsme požádali zástupce opozice i ko-
alice. Vyjádření přinášíme v plném 
znění níže. 

 � Radúz Mácha (za ANO)
„Když jsem jako jeden ze sedmi 

zastupitelů podepisoval žádost o svo-
lání mimořádného jednání zastupi-
telstva k tématu, jak dále s realizací 
investiční akce ‚Kulturní centrum‘, 
byl jsem veden poctivou snahou najít 
v  diskusi s ostatními kolegy v zastu-
pitelstvu takové řešení, které bude 
pro naše město nejoptimálnější. Proč 
na mimořádném jednání? Jednoduše 

proto, že pravidelná plánovaná jed-
nání zastupitelstva obsahují obvykle 
přibližně kolem 30 jednacích bodů 
a  téma kulturní centrum je oprav-
du z pohledu dalšího rozvoje města 
jedním z klíčových a jedinečných. Šlo 
tedy o snahu vyvolat věcnou, kultivo-
vanou, jasnými argumenty podlože-
nou diskusi, dát jí potřebný prostor 
bez časového presu a bez emocí 
a  vzájemného obviňování společně 
pragmaticky rozhodnout o  dalších 
konkrétních krocích směrem k co 
nejrychlejší realizaci této akce.

Přístupem zastupitelů Nezávis-
lých Rožnováků, ODS a KDU, kteří 
neschválením a ‚shozením ze stolu‘ 
navrženého programu ‚zabili‘ jedná-
ní mimořádného zastupitelstva ještě 
dříve, než začalo, jsem byl nepříjem-
ně překvapen a rozčarován. Zjevně 
se inspirovali celostátní vrcholovou 
politickou scénou. A výsledek? Ve-
řejná ostuda a výsměch občanům 
u televizních obrazovek, zbytečná 
prezentace vypjatých vzájemných 
osobních vztahů mezi některými 
zastupiteli, amatérské divadlo jed-
noho herce. Starosta tentokrát svou 

sjednocující roli, bohužel, nezvládl 
a  předvedl před veřejností pouze svůj 
nacvičený monolog, demonstraci síly, 
své nadměrné a domýšlivé sebevědo-
mí a  rádoby mocenskou pozici. Ryze 
politické prohlasování silou bez opo-
ry v jasných věcných argumentech je 
sice cestou legální, veřejnost však roz-
děluje a polarizuje a efekty takových 
metod mohou býti pochybné.“

 � Jan Kučera (Nezávislí Rožnováci)
„Kolegové ze zastupitelstva věděli, 

že je dlouhodobě plánované zasedání 
zastupitelstva 25. 4. Kolegové věděli, 
že chystáme podklady k rozhodnutí, 
jak s kulturním centrem dále. Také 
věděli, že nám má pan architekt Rak 
a jeho tým dodat opravenou projekto-
vou dokumentaci do 24. 4. I tak trvali 
na svolání mimořádného zastupitel-
stva. Pokud požádá sedm a více za-
stupitelů, jsem jako starosta povinen 
svolat. Respektuji to, zastupitelstvo se 
konalo osm dní před tím v řádném 
termínu. My jsme ještě podklady ho-
tové neměli, iniciátoři také podklady 
nezaslali. Nebylo o čem jednat. Když 
jsem se s kolegy z koalice bavil, jak 

tomu rozumí, většina nechápala smy-
sl jednání. I když jsme nakonec pro-
gram jednání neschválili, informace 
o vývoji ve věci kulturního centra za-
stupitelé i veřejnost dostali – ústně na 
místě i písemně v podkladech.

V době, kdy vyjde toto číslo Spek-
tra Rožnovska, již bude za námi dis-
kuse o kulturním centru a také směr, 
jak dále. Co je důležité: KULTURNÍ 
CENTRUM V ROŽNOVĚ CHCEME 
POSTAVIT. Musí být funkční a  ne-
smí být předražené. Musí sloužit Rož-
novákům, ale nesmíme připustit, aby 
mělo vady. Moudro našich babiček 
říká: ‚Dvakrát měř, jednou řež‘. Já 
dodávám — ano, musíme, obzvlášť 
u  takové obrovské investice. Ta má 
stát v přepočtu 24 tisíc korun každé-
ho Rožnováka, ať je to dítě, senior 
nebo někdo, kdo do centra nikdy ne-
zavítá. A v takovém případě stojí zato 
‚měřit‘ pořádně, klidně i třikrát. A  to 
my děláme. Zbrklost v projednání 
o  pár dní dříve nebo osobní útoky 
tomu nepomůžou. Jsme tu pro obča-
ny. Máme se dohodnout. Máme spo-
lu pracovat i spolupracovat pro město 
a jeho obyvatele.                           (r)

Pokračování ze str. 1

Městská autobusová linka do-
posud obsluhovala zejména Dolní 
Paseky, Koryčanské Paseky a ces-
tující zavezla k náměstí. Od srpna 
roku 2022 autobus propojoval obě 
oblasti a v  pravidelných interva-
lech zajišťoval svozy z jednotlivých 
zastávek. Občanům města však 
tato linka nevyhovovala a často se 
obraceli na vedení města s žádos-
tí o  změnu tak, aby linka opravdu 
sloužila občanům a  splňovala je-
jich požadavky. V současné době 
město za provoz této linky platí roč-
ně 1,9 mil. Kč a dle statistik za kaž-
dou jednu jízdu cestujícího doplácí 
45 Kč, od příštího roku by se tato 
cena měla ještě zvýšit. „Chceme, 
aby se lidem v  Rožnově dobře žilo, 
a  k  tomu fungující MHD rozhodně 
patří. Šli jsme za lidmi do oblasti, 
kde linku nejvíce využívají, a také 
nám odtud chodilo nejvíce podnětů 
na změnu. Po dvouhodinové diskuzi 
jsme došli ke společným závěrům, 
u  linky změníme trasu a rozdělíme ji 
na dvě ramena — Dolní Paseky — ná-
městí, náměstí — Koryčanské Paseky. 
Přidáme ranní spoje tak, aby se lidé 
včas dostali na autobusové nádraží, 

kde poté třeba přestupují na další au-
tobusy směrem na Valašské Meziříčí. 
Do obsluhy vrátíme zastávku u  ze-
mědělky,“ popsal situaci starosta 
města Jan Kučera. 

Autobusová linka bude nově 
také zajíždět přímo na Masary-
kovo náměstí a nebude projíždět 
ulicí Bezručova. Cestující budou 
však moci vystoupit na ulici Hra-
dišťko. „Veškeré požadavky musí-
me zapracovat, předložit radě města 
a následně podat žádost o změnu 
na KOVED. Současně musíme za-
žádat o povolení ke zřízení nové 
autobusové zastávky na náměstí. 
Celý tento proces zabere chvíli času, 
ale věřím, že přinese hlavně spoko-
jenost cestujících,“ dodal na závěr 
Kučera.                                (měú)

Rožnov Rožnov chystá revoluční změny v autobusovéchystá revoluční změny v autobusové  dopravědopravě
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Vedení města prodiskutovalo změny autobusové dopravy na veřejném setkání s občany.


